
Förslag från Moderater och Kristdemokrater till Bildningsnämnden

Ge utbildningsforum uppdrag att ta fram strategi 
för Söderslättsgymnasiet

Bakgrund
Söderslättsgymnasiet är en av många kommunala gymnasieskolor i ett stort samverkansområde där det 
dessutom finns ett antal fristående gymnasier. För att Trelleborgs elever ska erbjudas goda framtidsutsikter 
behövs utbildningsmöjligheter som tillgodoser både deras önskemål och samhällets kompetensförsörjning.
Ingen skola kan ensam erbjuda alla dessa möjligheter utan erbjudandet blir en kombination av utbildningar på 
Södersättsgymnasiet och andra gymnasieskolor i Skåne. Detta kräver en långsiktig strategi för 
Söderslättsgymnasiets utveckling.

Strategin bör ge svar på frågor som
 Trender i närområdet, regionalt och nationellt
 Styrkor och svagheter med nuvarande utbud
 Trelleborgs plats och roll i utbildnings-Skåne
 Söderslättsgymnasiets plats och roll i det framtida gymnasieutbudet
 Konsekvenser i utbildningsutbud för att ta denna roll

I ett senare skede bör bildningsförvaltningen utifrån strategin ta fram förslag till handlingsplan med 
beskrivning av förväntade effekter för elever, organisation och ekonomi.

Söderslättsgymnasiets framtid är en fråga som är strategisk för både skolan och kommunen.
Därför lämpar sig arbetet med en strategi att behandlas av Utbildningsforum som inrättats för just denna typ 
av utvecklingsfrågor.

Vi föreslår att Bildningsnämnden beslutar 

att ge utbildningsforum i uppdrag ta fram förslag till strategi för Söderslättsgymnasiet,
att utse en representant vardera från M, KD och SD till Utbildningsforum
att utse två representanter för de partier som inte är representerade i nämndens presidium
att utse N N till ordförande i Utbildningsforum för detta uppdrag
att Utbildningsforum kan bjuda in vem man så önskar att delta i arbetet, samt
att Utbildningsforum återkommer till nämnden med förslag i juni 2021.
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